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ZAPISNIK  
S 26. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
26. sjednica VMO Vojak održana je 23. veljače 2017. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 
Zapisnik s 25. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO Vojak za 2016. godinu 
2. Fiskalna odgovornost za 2016. godinu 
3. Dan žena- programska aktivnost 
4. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Predsjednica VMO Vojak, gđa. Elena Šegota-Paladin pojasnila je Vijećnicima Izvještaj o 
radu Vijeća MO Vojak za 2016. godinu. U Izvještaju je dan sažeti opis aktivnosti Vijeća 
kroz proteklu godinu kao i kratak opis realiziranih programskih aktivnosti i njihova 
financijska konstrukcija. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Vojak za 2016. 
godinu. 



AD 2 
Tajnica MO Vojak upoznala je Vijeće s dokumentacijom vezanom uz fiskalnu odgovornost 
za  2016. godinu. Vijeće je u 2016. godini postupalo u skladu s odredbama o fiskalnoj 
odgovornosti, a za uočene slabosti i nepravilnosti izrađen je plan otklanjanja istih.  

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 

 
 

 
AD 3 

Vijeće je raspravljalo o programskoj aktivnosti Dan žena koja se organizira u suradnji s 
Vijećem MO Grad Trsat. Dan žena obilježiti će se 8. ožujka u prostorijama MO Grad 
Trsat, Trg Viktora Bubnja s početkom u 18 sati. U sklopu programa održati će se 
interaktivno psihološko predavanje udruge A.S.K. Ri nakon kojega će uslijediti glazbeni 
program Damira Badurine. Za sudionike će se osigurati prigodni domjenak, a ženama će 
se podijeliti ruže u znak pažnje. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je prihvatilo program obilježavanja Dana žena. 

 
 
 
AD 4 
 AD 4.1.  

Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu gđe. Jelene Bubnič vezano za sanaciju zida u  
Ulici Drage Šćitara kod kućnog broja 10. Gđa. Bubnič nezadovoljna je nedovršenim 
radovima vezanim za sanaciju zida iz razloga što je sanirana samo jedna strana zida- 
prema Marohnićevoj ulici. Također smatra da izvedeno rješenje predstavlja potencijalnu 
opasnost za stanare zgrade i djecu jer je između novosagrađenog potpornog zida i satre 
stijene ostavljen kanal koji je nezaštićen. Mišljenja je kako bi isti trebalo zatrpati kamenjem 
ili zemljom te ozeleniti.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno podržati prijedlog gđe. 
Bubnič vezano za zatrpavanje kanala jer se smatra da predstavlja potencijalnu 
opasnost. Odlučeno je da se pošalje dopis izvođaču radova- Rijekaprometu d.d. te 
da se zatraži očitovanje o izvedenim radovima. 
 
 
 
AD 4.2. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o odgovoru gđe. Sandre Jugović Dakić vezano za prijedlog 
o postavljanju metalnih postolja i lanaca za spremnike za otpad u Radićevoj ulici kod k.br. 
13. Gđa. Jugović u dopisu navodi kako su spremnici za otpad trebali biti postavljeni s obje 
strane garaža pored njihove zgrade, između k.br. 11 i 13. Također postavljanje lanaca ne 
bi riješilo problem neugodnih mirisa koji se javljaju u ljetnim mjesecima kao ni problem 
zauzimanja parkirnih mjesta ispred njihove zgrade na koja su postavljeni spremnici za 
otpad.   
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave odlučilo da se obilaskom terena utvrdi 
alternativna lokacija za postavljanje spremnika za otpad te da se od Komisije za 
postavljanje predmeta i privremenih objekata na području grada Rijeke zatraži 
mišljenje o premještanju spremnika ili njihovom fiksiranju za podlogu.  



AD 4.3. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o odgovoru nadležnih službi KD Čistoća vezano za dopis u 
kojem se traži sanacija lanca na postolju za spremnike za otpad koji se nalazi u ulici 
Drage Šćitara kod k.br. 20. KD Čistoća je postavila novi lanac no isti je već slijedećeg 
dana otuđen. Prijedlog KD Čistoća je da izvođač ugibališta na kojem je postavljen 
spremnik trajno učvrsti jednu stranu lanca u kameni zid kako se isti ne bi učestalo 
otuđivao. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave odlučilo da se prilikom najavljenog 
obilaska terena posjeti lokacija u Ulici Drage Šćitara kako bi se s predstavnicima 
Rijeka prometa d.d. utvrdila mogućnost trajnog rješavanja problema. 

 
 
 
AD 5 
 AD 5.1. 

Tajnica MO izvijestila je Vijeće o prijavi gđe. Ivanke Vičić Alfraider vezano za nedovršene 
radove komunalnih prioriteta u Ulici Nike Katunara kod kućnog broja 9. Kroz komunalne 
prioritete uređen je dio parkirališne površine ispred zgrade na način da je ista izravnata i 
betonirana. U sklopu izvođenja radova postavljena je i upojna šahta koja nije spojena na 
sustav odvodnje oborinskih voda. Prilikom jačih oborina šahta ne može upiti oborine te se 
iste izlijevaju prema garažama. Problem je naročito naglašen kod gđe. Vičić Alfraider koja 
je vlasnica prve garaže u nizu. Nije saniran niti zid koji se nalazi ispod predmetne površine 
te se prilikom oborina sediment urušava prema dvorištu zgrade u Radićevoj ulici.  

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se prilikom 
najavljenog obilaska terena posjeti lokacija u Ulici Nike Katunara kako bi se stanje 
sagledalo na terenu te kako bi se uvidjele mogućnosti rješavanja problema. 
 
 
 
AD 5.2. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o prijavi gđe. Ksenije Volarić- Smolić vezano za orezivanje 
zelenila na stepeništu između Ulica Nike Katunara i Radićeve ulice. Zelenilo zaklanja tijelo 
javne rasvjete te ga je potrebno orezati.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo da se pošalje dopis Direkciji zajedničkih 
komunalnih djelatnosti. 
 
 
 
AD 5.3. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o prijavi gđe. Ksenije Volarić- Smolić vezano za izvođenje 
radova na stepeništu koje povezuje ulice Nike Katunara i Drage Šćitara. Prema riječima 
gđe. Volarić- Smolić nakon radova koje je izvodio Energo stepenice nisu vraćene u 
prvobitno stanje. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo da se lokacija obiđe prilikom najavljenog 
obilaska terena te da se o istome obavijesti Komunalno redarstvo nadležno za 
prekope. 
 



 AD 5.4. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o prijavi gđe. Ksenije Volarić- Smolić vezano za 
nepropisno zaustavljanje i parkiranje vozila u Radićevoj ulici. Naime, kako navodi gđa. 
Volarić- Smolić u popodnevnim satima, naročito iza 16 sati, polaznici obližnje škole stranih 
jezika Linguae nepropisno ostavljaju svoje automobile zaustavljene na pješačkom 
prijelazu na početku Radićeve ulice. Često se dogodi da su automobili zaustavljeni na oba 
kraka kolnika što predstavlja opasnost vozačima koji se kreću smjerom Mihanovićeva- 
Radićeva. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se pošalje dopis 
Prometnoj policiji Rijeka s molbom da pojačaju ophodnju na navedenoj lokaciji u 
popodnevnim satima kako bi se spriječile eventualne prometne nesreće. S 
problemom će se putem dopisa upoznati i Prometno redarstvo Grada Rijeke. 
 
 
 
AD 5.5. 
Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu gđe. Blažević, ovlaštene predstavnice stanara 
zgrade na adresi Drage Šćitara 13 koja je zamolila da se oreže stablo s istočne strane 
njihove zgrade. Stablo dodiruje fasadu zgrade te ga je potrebno orezati.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo da se pošalje dopis Direkciji zajedničkih 
komunalnih djelatnosti. 
 
 
 
AD 5.6. 
Članica Vijeća MO Vojak, gđa. Ružica Ažman predložila je da se tijekom najavljenog 
obilaska terena obiđe lokacija na adresi Marohnićeva 4. Ispred zgrade se kroz sredstva 
komunalnih prioriteta uređivalo zelenilo na kamenjaru no isto je zbog zapuštenosti 
uništeno. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo da se lokacija obiđe prilikom najavljenog 
obilaska terena te da se od nadležnih službi zatraži mišljenje o sanaciji. 
 
 
 
AD 5.7. 
Predsjednica Vijeća MO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin obavijestila je Vijeće o 
oštećenim spremnicima za razvrstavanje komunalnog otpada koji se nalaze pored 
trafostanice u Ulici Nike Katunara. Naljepnice i ploče koje pokazuju koji otpad se odvaja u 
pojedini spremnik oštećene su te ih je potrebno zamijeniti. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je zaključilo da se pošalje dopis KD Čistoći te da se 
zatraži sanacija oštećenja.  

     
 
 
AD 6 
     Nije bilo prijedloga. 
 



Sjednica je završila u 11 sati. 
 
    Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
  Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 

 
                      Nika Pavlinić                           Elena Šegota-Paladin 

 


